
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 21. juni 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 639
Vil ministeren oplyse, om det stadig er forventningen, at ca. 715.000 boligejere skal have 
tilbagebetalt ejendomsskat med tilsammen ca. 14 mia. kr. (2021-niveau), og vil ministeren 
samtidig oplyse, hvad beløbet udgør i 2022-niveau, samt hvor stor en andel af beløbet 
der forventes udbetalt i henholdsvis 2022, 2023 og 2024?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anne Honoré Østergaard (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anne.Oestergaard@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anne Paulin
formand
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